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La şedinţa ordinară a Consiliului Local al Municipiului Arad, care a avut loc în data de 
21 octombrie 2021, au fost prezenţi 23 de consilieri din 23 în funcţie. Şedinţa a început 
la ora 15,00 şi s-a încheiat la ora 16,00. 

Şedinţa a fost condusă de către domnul consilier Ilie CHEŞA.  
Au participat: din partea executivului: dl. primar, Călin Bibarţ, dl. viceprimar, 

Lazăr Faur, dna Lilioara Stepanescu – Secretar General al Municipiului, dl. Bogdan 
Boca, administrator public, dl. Sorin Ciurariu, arhitect-şef, dna Sandra Dinulescu, 
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director executiv, Direcția Construcții și Dezvoltare Urbană, dna Ioana Nicoară, 
consilier, Serviciul Dezvoltare Urbană şi Protejare Monumente, dl. Ivanov Dan - Ervin, 
consilier, Serviciul Dezvoltare Urbană şi Protejare Monumente, dna Elena Portaru, 
director executiv al Direcţiei Tehnice, dna Claudia Grozavu, director executiv al 
Direcţiei Economice, dl. Pavel Neamţiu, director executiv al Direcţiei Venituri, dna Ioana 
Albu, şef birou, Biroul Juridic, Contestaţii, dna Liliana Florea, director executiv al 
Direcţiei Edilitare, dl. Ştefan Szuchanszki, director executiv al Direcţiei Patrimoniu, dna 
Claudia Ardelean, consilier juridic, Direcţia Patrimoniu, dna Lucia Giurgiu, şef serviciu, 
Serviciul Investiţii, dl. Adrian Petreuş, consilier Serviciul Investiţi, dl. Ovidiu Balaş, şef 
serviciu, Serviciul Edilitar și Dezvoltare Mediu Urban, dl. Marcel Hodor, consilier, 
Serviciul Edilitar și Dezvoltare Mediu Urban, dl. Denis Bot, consilier, Cabinet Primar, dl. 
Ioan Bătrân, consilier, Compartimentul Administraţia Şcolilor, dl. Corneliu Neamţiu, 
consilier, Compartimentul Guvernanţă Corporativă, dna Consuela Avram, şef serviciu, 
Serviciul Relaţii Externe, Protocol Instituțional, dna Doris Micu, consilier, Compartiment 
Asistenţă Juridică şi Tehnică, dl. Adrian Barbeş, referent, Cabinet Primar, dl. Alexandru 
Popa, referent, Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Varjasi Kristian, referent, 
Cabinet Primar, dna Ralu Cotrău, consilier, Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. 
Mihai Mitrofan, consilier, Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Florin Maruşca, 
consilier, Serviciul Relații Externe, Protocol Instituțional, dl. Cristian Todinca, referent, 
Compartimentul Relaţii Mass-Media, dna Monica Czibrik, şef serviciu, Serviciul 
Administraţie Publică Locală, dna Ana Maria Ciobotariu, consilier juridic, dna Mirela 
Sonyi, consilier juridic, dna Florina Ispas, consilier, dl. Vlad Baciu, consilier juridic, dl. 
Emanuel Cotuna - consilier juridic, dna Ionela Domilescu, consilier, dna Carmen Popa, 
consilier în cadrul aceluiaşi serviciu. 

Alţi participanţi:  
- reprezentanți ai agenţilor economici şi instituţiilor culturale de sub autoritatea 

Consiliului Local al Municipiului Arad: dl. 
Bogdan Costea, manager Teatrul Clasic 
“Ioan Slavici” Arad, dl. Doru Orban, 
manager - Filarmonica Arad, dl. Claudiu 
Godja, director general al SC Compania 
de Transport Public SA Arad, dl. Victor 
Ciulean, director general – SC CET 
Hidrocarburi SA Arad, dna Marta 
Uivărăşanu, contabil șef - SC CET 
Hidrocarburi SA Arad, dna Mariana 
Szucs, director Cantina Municipală Arad;  
- Alţi participanţi: - dl. Sergiu Cosmin Vlad 

– senator (USR-PLUS), Senatul României, dl. Dinulescu Ioana Sergiu, arhitect, dl. Trif 
Raul Ciprian, director general, SC “Optimo” SRL, Isac Mita, SC “Optimo” SRL, dna 
Ursachi Daniela, proiectant, dl.Gligor Omisy, dl.Modovan Mihai, proiectant, dl. Moscalu 
Marian, inginer - Spitalul Clinic Judeţean de Urgență Arad, dl. Gaşpar Cristian-Marian, 
student practicant;     
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- presa: dna Raluca Medeleanu – „Special Arad.ro”,  dna Bognar Tunde Maria – 
„Nyugati Jelen”, dna Diana Duţu – „Aradon”/”Jurnal Arădean”, dl. Marius Zbranca – „TV 
Arad”, dl. Sârb Ciprian Vlad – „Ardeleanul.info”. 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea în site-ul Primăriei 
Municipiului Arad, prin afişare pe panoul 
de afişaj de la intrarea în Primăria 
Municipiului Arad, în data de 15.10.2021, 
a Dispoziţiei Primarului Municipiului Arad 
nr. 2.498/15.10.2021, prin comunicarea 
tuturor reprezentanţilor mass-media 
acreditaţi a convocatorului, cuprinzând 
data, ora, locul şedinţei, ordinea de zi şi 
documentele înscrise pe ordinea de zi. 
La dosarul prezentei şedinţe sunt 
arhivate dovezi obiective în acest sens. 

Consilierii locali, primarul, 
viceprimarii, secretarul general, precum şi toţi responsabilii din executiv, societatea 
civilă, precum şi reprezentanţii mass-media,  au primit documentele şedinţei, avizele 
comisiilor de specialitate şi amendamentele formulate de consilieri. 
           Convocarea şedinţei s-a asigurat prin punerea la dispoziţie fiecărui consilier, în 
ziua de 15.10.2021, a invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării 
acesteia, precum şi ordinea de zi. 

Documentele înscrise pe ordinea de zi au fost puse la dispoziţie în data de 
15.10.2021 în format electronic şi transmise prin poşta electronică tuturor aleşilor locali, 
funcţionarilor publici implicaţi, presei ş.a. 
 În cadrul acestei şedinţe, am consemnat următoarele:  
Dl. primar: - Bun. Intrăm în şedinţa planificată pentru orele 15,00. Suntem chiar în 

depăşire puţin. Faţă de ordinea de zi, în urma discuţiilor, propun scoaterea de pe 
ordinea de zi a punctului 16,  pentru a putea avea discuţii cu proiectantul şi cei care au 
lucrat la materialul privind indicatorii tehnico-economici de la S.F.-ul din Piaţa 
Reconcilierii. Supun votului dumneavoastră. 

Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  
Dl. primar: - Mulţumesc frumos. Rămânem atunci cu toate celelalte puncte. Mai sunt 

propuneri? Bun. Supun la vot prezenta ordine de zi.  
Dl. Buruc: - Avem o propunere, domnule preşedinte… 
Dl. Cheşa I: - Da. În comisie am suplimentat ordinea de zi, dumneavoastră n-aţi fost 
aici şi suplimentăm ordinea de zi după avizul din comisii. Este vorba de Proiectul nr. 
408/2021 privind modificarea Proiectului nr. 368/16.07.2021 – iniţiativa grupului de 
consilieri PSD. 
Dl. primar: - Îl trecem la final, atunci, în continuarea ordinii de zi, nu?  
Dl. Cheşa I: - Da.  
Dl. primar: - Şi acesta? Sau supunem tot la ordinea de zi? Doamna Lilioara! Supunem 
suplimentarea şi apoi toată ordinea de zi?  
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Dna Stepanescu L: - Trebuie supus la vot dacă aprobă Consiliul suplimentarea ordinii 

de zi. 
Dl. primar: - Ok. Deci trebuie să supunem la vot suplimentarea ordinii de zi.  
Dl. Cheşa I: - Ok. Propun spre aprobare suplimentarea ordinii de zi cu proiectul pe 
care l-am votat în comisii nr. 408/20.08.2021. Supun la vot. Cine este pentru? 
Dl. primar: - Deci, s-a solicitat suplimentarea ordinii de zi cu Proiectul nr. 408/2021, pe 
care l-aţi discutat în comisii! Supun la vot propunerea de suplimentare. 

Cine este pentru? 12 voturi pentru11 abţineri (dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Lazăr, 
dl.Korodi, dna Waas, dna Naaji, dl. Ilioni, dl. Mariş, dl. Fordon, dl. Barb, dl. Gaman) 

– 23 consilieri prezenţi.  
Dl. primar: - A venit şi acesta. Acum supun la vot întreaga ordine de zi de astăzi 

Ordinea de zi 
 

1. Proiect de hotărâre nr. 458/2021 privind aprobarea tipului de suport alimentar, 
acordat preșcolarilor și elevilor de la Școala Gimnazială „Ilarion Felea” Arad, 
elevilor de la Liceul Tehnologic „Francisc Neuman” Arad și preșcolarilor și elevilor 
de la Școala Gimnazială „Adam Nicolae” Arad în cadrul continuării Programului – 
pilot de acordare a unui suport alimentar pentru preșcolarii și elevii din 150 de 
unități de învățământ preuniversitar de stat – inițiativa primarului 

2. Proiect de hotărâre nr. 429/2021 privind aprobarea documentației de urbanism 
Plan Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU): „Ansamblu 
locuințe individuale S+P+1E”, extravilan și intravilan trup izolat municipiul Arad, 
C.F. nr. 334856 și C.F. 335094-Arad, județul Arad  - inițiativa primarului 

3. Proiect de hotărâre nr. 428/2021 privind aprobarea documentației de urbanism 
Plan Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU): 
„Amenajare zonă locuințe colective”, Municipiul Arad, strada Voinicilor, nr. 21, 
21/B, 21/C, pe parcelele identificate prin extrasele C.F. nr. 351499- Arad, C.F. nr. 
351559- Arad, C.F. nr. 353951-Arad - inițiativa primarului 

4. Proiect de hotărâre nr. 474/2021 privind anularea creanțelor fiscale restante 
administrate de organul fiscal local, mai mici de 40 lei aflate în sold la data de 
31.12.2021 – inițiativa primarului 

5. Proiect de hotărâre nr. 481/2021 privind indexarea pe baza ratei de schimb a 
monedei euro la data de 01.10.2021 a impozitului pe mijloacele de transport 
prevăzute la art. 470 alin. (5) și (6) din Legea nr. 227/2015 privind Codul fiscal, cu 
modificările și completările ulterioare – inițiativa primarului 

6. Proiect de hotărâre nr. 483/2021 cu privire la modificarea statului de funcții al 
aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Arad – inițiativa primarului 

7. Proiect de hotărâre nr. 465/2021 referitor la neexercitarea dreptului de 
preempțiune cu privire la achiziționarea apartamentului nr. 2, situat în Arad, 
Calea Aurel Vlaicu nr. 274 – inițiativa primarului 

8. Proiect de hotărâre nr. 471/2021 referitor la neexercitarea dreptului de 
preempțiune cu privire la achiziționarea cotei de 1/3 din apartamentul nr. 2, situat 
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în Arad, str. Preparandiei, nr. 2, parter – inițiativa primarului 

9. Proiect de hotărâre nr. 472/2021 referitor la neexercitarea dreptului de 
preempțiune cu privire la achiziționarea apartamentului nr. 6, situat în Arad, str. 
Episcopiei, nr. 2, parter, colţ cu Horia nr. 3/5 – inițiativa primarului 

10. Proiect de hotărâre nr. 473/2021 referitor la neexercitarea dreptului de 
preempțiune cu privire la achiziționarea apartamentului nr.1-2, situat în Arad, str. 
Episcopiei, nr. 9, corp B, parter (anterior str. 7 Noiembrie) – inițiativa primarului 

11. Proiect de hotărâre nr. 478/2021 referitor la neexercitarea dreptului de 
preempțiune cu privire la achiziționarea apartamentului nr. 14, situat în Arad, str. 
Episcopiei, nr. 46, corp B, parter – inițiativa primarului 

12. Proiect de hotărâre nr. 466/2021 privind dezlipirea unui imobil proprietatea 
Statului Român - Str. Miron Costin, nr. 9, înscris în CF nr. 310038 Arad – inițiativa 
primarului 

13. Proiect de hotărâre nr. 467/2021 privind aprobarea documentației cadastrale de 
prima înscriere în domeniul public al Municipiului Arad a unui imobil situat în 
Zona Centrală pe malul Râului Mureș – inițiativa primarului 

14. Proiect de hotărâre nr. 470/2021 privind reapartamentarea imobilului situat în 
Municipiul Arad, str. Vasile Milea, nr. 19 - înscris în CF nr. 300427 Arad – 
inițiativa primarului 

15. Proiect de hotărâre nr. 477/2021 privind abrogarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Arad nr. 362/2019 și modificarea suprafeței terenului situat în 
Municipiul Arad, Calea Aurel Vlaicu, nr. 274, înscris în CF nr. 321028 Arad – 
inițiativa primarului 

16. Proiect de hotărâre nr. 487/2021 privind aprobarea documentației tehnico-
economice și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „SF – 
Amenajare parcare str. Vârful cu Dor (adiacent parcului Reconcilierii Româno – 
Maghiare)”  – inițiativa primarului 

17. Proiect de hotărâre nr. 488/2021 cu privire la aprobarea documentației tehnico-
economice și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție   SF 
„Instalarea unei unități de producere combinată de căldură și energie la  SC CET 
Hidrocarburi SA Arad”– inițiativa primarului 

18. Proiect de hotărâre nr. 489/2021 privind aprobarea documentației tehnico-
economice și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție  ”SF – 
Amenajare drum de acces zona industrială vest și iluminat public -inițiativa 
primarului. 

19. Proiect de hotărâre nr. 490/2021 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Arad nr. 474/2020 privind aprobarea constituirii unui parteneriat între 
Compania Națională de Administrare a Infrastructurii Rutiere S.A., Municipiul 
Oradea, Municipiul Arad, Județul Arad si Județul Bihor, în vederea implementării 
proiectului de infrastructură Drum expres Oradea -Arad și a Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Arad nr. 12/2021 privind aprobarea încheierii unui act 
adițional la Acordul de asociere încheiat între Municipiul Oradea, Municipiul Arad, 
Județul Arad si Județul Bihor, în vederea achiziționării în comun a serviciilor de 
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actualizare a Studiului de Fezabilitate al obiectivului de investiții Drum expres 
Oradea – Arad – inițiativa primarului 

20. Proiect de hotărâre nr. 484/2021 pentru modificarea și completarea Hotărârii nr. 
297/2015 a Consiliului Local al Municipiului Arad privind „Regulamentul de 
organizare și funcționare a serviciilor publice de salubrizare din Municipiul Arad” 
– inițiativa primarului 

21. Proiect de hotărâre nr. 475/2021 privind mandatarea reprezentanților Consiliului 
Local al Municipiului Arad în Adunarea Generală a Acționarilor pentru 
desemnarea membrilor consiliului de administrație la SC Recons SA Arad – 
inițiativa primarului 

22. Proiect de hotărâre nr. 480/2021 privind mandatarea reprezentantului Unității 
Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad în Adunarea Generală a Acționarilor 
pentru desemnarea membrilor consiliului de administrație la SC CET Hidrocarburi 
SA Arad – inițiativa primarului 

23. Proiect de hotărâre nr. 460/2021 privind aprobarea plății cotizației ce îi revine 
Municipiului Arad pentru anul 2021 în calitate de membru al Asociației 
Localităților și Zonelor Istorice și de Artă din România (ALZIAR) – inițiativa 
primarului 

24. Proiect de hotărâre nr. 461/2021 privind aprobarea procesului-
verbal/stenogramei ședinței publice extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Arad din 31 august 2021 – inițiativa primarului 

25. Proiect de hotărâre nr. 462/2021 privind aprobarea procesului-
verbal/stenogramei ședinței publice ordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Arad din 31 august 2021 – inițiativa primarului 

26. Proiect de hotărâre nr. 408/2021 privind modificarea Proiectului nr. 
368/16.07.2021 – iniţiativa grupului de consilieri PSD  

27. Informări privind activitatea operatorilor economici de sub autoritatea Consiliului 
Local al Municipiului Arad pentru luna septembrie 2021 şi principalele activități 
programate pentru luna octombrie 2021. 

28. Notificări diverse, corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad. 

29. Interpelări, întrebări, petiții, declarații politice şi alte probleme supuse atenţiei 
Consiliului Local al Municipiului Arad 

Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 462 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. primar: - Mulţumesc frumos! Domnule preşedinte,  preluaţi şedinţa! 
Dl. Cheşa I: - Mulţumesc frumos! Începem şedinţa ordinară. 

1 
Proiect de hotărâre nr. 458/2021 privind aprobarea tipului de suport alimentar, 
acordat preșcolarilor și elevilor de la Școala Gimnazială „Ilarion Felea” Arad, 
elevilor de la Liceul Tehnologic „Francisc Neuman” Arad și preșcolarilor și 
elevilor de la Școala Gimnazială „Adam Nicolae” Arad în cadrul continuării 

Programului – pilot de acordare a unui suport alimentar pentru preșcolarii și 
elevii din 150 de unități de învățământ preuniversitar de stat – inițiativa primarului 
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Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 463 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

2 
Proiect de hotărâre nr. 429/2021 privind aprobarea documentației de urbanism 

Plan Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU): „Ansamblu 
locuințe individuale S+P+1E”, extravilan și intravilan trup izolat municipiul Arad, 

C.F. nr. 334856 și C.F. 335094-Arad, județul Arad  - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 464 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

3 
Proiect de hotărâre nr. 428/2021 privind aprobarea documentației de urbanism 

Plan Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU): „Amenajare 
zonă locuințe colective”, Municipiul Arad, strada Voinicilor, nr. 21, 21/B, 21/C, pe 
parcelele identificate prin extrasele C.F. nr. 351499- Arad, C.F. nr. 351559- Arad, 

C.F. nr. 353951-Arad - inițiativa primarului 

Dna Săbău D: - O intervenţie se poate asupra acestui P.U.Z.?  
Dl. Cheşa I: - Da, vă rog!  
Dna Săbău D: - Asupra acestui P.U.Z. Aici considerăm că problema principală este 
nivelul de înălţime al clădirii, un regim de înălţime de P+4 înseamnă o densitate a 
locuitorilor din acea zonă, comparativ cu celelalte parcele. În mod normal, regimul de 
înălţime în zonă este de P+2E, adică două etaje şi mansardă, identic cu cele două 
blocuri construite tot de acelaşi dezvoltator. Aici vorbim de o parcelă de teren de 
aproximativ 1.600 mp, pe care se va construi un bloc cu 24 de apartamente. 
Considerând cam trei persoane pe apartament, vom avea undeva la 72 de persoane 
pe acea parcelă. Având în vedere că în zonă avem parcele cuprinse între 500-800 de 

metri pătraţi, ocupate de clădiri, case 
individuale, în care sunt 3, 4, maxim 5 
persoane, consider că acea zonă este 
supradensificată. Normal, am fi de acord cu 
păstrarea regimului de înălţime, adică 
parter, 2 etaje şi mansardă. 
Dl. Cheşa I: - Domnule Bognar, imediat, s-
au înscris două persoane înainte, eu fac o 
paranteză, doamna Săbău,  îmi permiteţi, 
vă rog? Tot timpul la proiectele acestea 
sunt multe discuţii! Aveţi vreun 
amendament? Aveţi ceva? Sau…?  
Dna Săbău D: - Am discutat şi la comisii 

aceste aspecte! 
Dl. Cheşa I: - Poftim? 
Dna Săbău D: - Am discutat şi în comisii aceste aspecte!  
Dl. Cheşa I: - Nu mă înţelegeţi! Amendament scris aveţi?  
Dna Săbău D: - Nu. Îl putem face acum!  
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Dl. Cheşa I: - Tot timpul faceţi aşa! Eu nu sunt de acord cu chestia asta! Colegul de la 

USR! 
Dl. Curcanu D: - Da. Având în vedere zona, noi, teoretic, nu ne-am opune unei 

densificări, dar trebuie să înţelegem că pe 1.600 metri de teren una este să faci un 
condominiu de 4 sau 6 apartamente sau ca, în cazul de faţă, pe 1.600 de metri pătraţi, 
este total o altă poveste să faci 24 de apartamente. Prin urmare, astăzi, grupul 
USR+PLUS votează împotriva acestui proiect.  
Dl. Cheşa I: - Mulţumesc. Domnul Cosmin Buruc!  
Dl. Buruc C: - Da. Pe lângă problemele discutate de colegi, acest P.U.Z. are o 

problemă foarte importantă. Accesul la acest condominiu este total inadecvat. În primul 
rând este perpendicular pe strada Voinicilor, la o distanţă de mai puţin de 50 de metri 
de semaforul de la intersecţia cu strada Renaşterii, repet, este perpendicular pe strada 
Voinicilor şi are mai puţin de 4 metri, adică acolo avem cam o bandă şi jumătate, la 
vreo 50, 60, 70 de maşini în zonă, pe lângă problema parcărilor, care sunt acolo. Deci, 
acolo se face efectiv o lamă pe lungimea unei proprietăţi, care înainte a fost o casă, 
acum, dintr-o casă, facem 50. Nu putem avea un acces de peste trei metri, într-un 
singur loc, pentru atâţia oameni acolo. De aceea noi vom vota împotriva acestui PUZ. 
Mulţumesc.  
Dl. Cheşa I: - Domnul Bognar! 
Dl. Bognar L: -  Da. O să vă rog, respectiv, executivul, mai ales Compartimentul de 
urbanism, respectiv, domnul arhitect – şef, altădată am mai solicitat ca atunci când sunt 
hotărâri cu un impact aşa de mare, să avem proiectat în şedinţă, tridimensional, efectiv, 
o imagine panoramică, care este efectul şi impactul asupra zonei. Deci, este un cartier 
nou, să avem o proiecţie tridimensională… 
Dl. Cheşa I: - La 3D vă referiţi, domnule Bognar?  
Dl. Bognar L: - Poftim? 
Dl. Cheşa I: - 3 D doriţi?  
Dl. Bognar L: - 3 D! 
Dl. Cheşa I: - Perfect! Şi eu sunt de acord. Susţin!   
Dl. Bognar L: -  Mă abţin din această cauză, că nu vedem impactul asupra zonei! 
Dl. Cheşa I: - Perfect! Mai doreşte cineva? Vă rog, domnule Mariş! 
Dl. Mariş F: - Mulţumesc. Ca o completare. Cunosc foarte bine zona, referitor la ce 
spunea doamna Săbău, la regimul de înălţime, vă aduc la cunoştinţă că acolo, în zona 
aceea, acolo, la 50 de metri, este un bloc cu 8 etaje. Deja două blocuri sunt construite. 
Asta aşa, ca idee! Acolo a fost o spălătorie, a fost tot flux. Habar nu am cine-i 
constructorul, dar haideţi să fim corecţi! Mulţumesc!  
Dl. Cheşa I: - Te rog! P.M.P.! 
Dl. Galea C: - Ieri dimineaţă, împreună cu colega mea, am fost până acolo să vedem şi 
noi despre ce este vorba… 
Dl. Cheşa I: - Mai aproape de microfon! 
Dl. Galea C: - Accesul, într-adevăr, este mai dificil acolo, mi se pare că mai mare decât 

asta este faptul că terenul pe care se face acces nu este al proprietarilor care 
construiesc, riscăm să ajungem într-o situaţie „Diogene 2”, să zic aşa, şi riscul este 
destul de mare. Aşa că, noi cei de la P.M.P., pe lângă altele, am văzut că spaţii verzi 
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nu există, locuri de joacă pentru locatarii de acolo nici nu se pune problema! Şi noi ne 
vom abţine!  
Dl. Cheşa I: - Mai doreşte cineva? Nu. Mulţumim! Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? 9 voturi pentru (dl. Lazăr, dna Waas, dl. Korodi, dna Naaji, dl. Ilioni, 
dl. Mariş, dl. Barb, dl. Gaman, dl. Fordon), 4 abţineri  (dl. Bognar, dl. Szabo,  

dna Vornicu, dl. Galea), 10 voturi împotrivă (dl. Chifa, d. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, 
dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad C, dl. Buruc, dl. Cheșa, dna Aur) –  

23 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 465 a Consiliului Local al Municipiului Arad,  

de  respingere a proiectului de hotărâre. 
Dna Stepanescu L: - Proiectul a fost respins. Avea nevoie de 12 voturi pentru. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim. Punctul 4 

4 
Proiect de hotărâre nr. 474/2021 privind anularea creanțelor fiscale restante 

administrate de organul fiscal local, mai mici de 40 lei aflate în sold la data de 
31.12.2021 – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 466 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Cheşa I: - Mulţumesc!  

5 
Proiect de hotărâre nr. 481/2021 privind indexarea pe baza ratei de schimb a 
monedei euro la data de 01.10.2021 a impozitului pe mijloacele de transport 

prevăzute la art. 470 alin. (5) și (6) din Legea nr. 227/2015 privind Codul fiscal, cu 
modificările și completările ulterioare – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 467 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumesc.  

6 
Proiect de hotărâre nr. 483/2021 cu privire la modificarea statului de funcții al 

aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Arad – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Avem un amendament. Doamna Naaji, vă rog!  
Dna Naaji A: Având în vedere Referatul 

nr. 80.655 din 20.10.2021 al Direcţiei 
Comunicare, prin care se propune 
transformarea funcţiei publice de execuţie 
vacantă de consilier clasa I, gradul 
profesional asistent, din cadrul 
Compartimentului Informatică, în funcţia 
publică de execuţie, vacantă, de consilier 
clasa I, gradul profesional debutant, 
propunem: „articolul 1 – completarea 
articolului 1 al proiectului de hotărâre cu 
privire la modificarea statului de funcţii al 
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aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Arad cu alineatul 4”, acesta având 
următorul conţinut: „Articolul 1, alineatul 4 – „se transformă o funcţie publică de 
execuţie vacantă de consilier clasa I, gradul profesional asistent din cadrul 
Compartimentului Informatică, în funcţie publică de execuţie vacantă de consilier, clasa 
I, gradul profesional debutant”, Articolul 2 – „Modificarea în mod corespunzător al 
Statului de funcţii, cuprins în anexă la Proiectul de hotărâre nr. 483/2021”. Mulţumesc!   
Dl. Cheşa I: - Da. Supun la vot amendamentul.  

Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim. Supun la vot întreg proiectul. 

Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 468 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Cheşa I: - Mulţumim! Punctul 7.  

7 
Proiect de hotărâre nr. 465/2021 referitor la neexercitarea dreptului de 

preempțiune cu privire la achiziționarea apartamentului nr. 2, situat în Arad, 
Calea Aurel Vlaicu nr. 274 – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru?Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 469 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Cheşa I: - Mulţumim! 

8 
Proiect de hotărâre nr. 471/2021 referitor la neexercitarea dreptului de 

preempțiune cu privire la achiziționarea cotei de 1/3 din apartamentul nr. 2,  
situat în Arad, str. Preparandiei, nr. 2, parter – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 470 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Cheşa I: - Mulţumim! 

9 
Proiect de hotărâre nr. 472/2021 referitor la neexercitarea dreptului de 

preempțiune cu privire la achiziționarea apartamentului nr. 6, situat în Arad,  
str. Episcopiei, nr. 2, parter, colţ cu Horia nr. 3/5 – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot.  
Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 471 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim! 

10 
Proiect de hotărâre nr. 473/2021 referitor la neexercitarea dreptului de 

preempțiune cu privire la achiziționarea apartamentului nr.1-2, situat în Arad,  
str. Episcopiei, nr. 9, corp B, parter (anterior str. 7 Noiembrie) 

 – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot.  
Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 472 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim!  
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11 
Proiect de hotărâre nr. 478/2021 referitor la neexercitarea dreptului de 

preempțiune cu privire la achiziționarea apartamentului nr. 14, situat în Arad,  
str. Episcopiei, nr. 46, corp B, parter – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 473 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

12 
Proiect de hotărâre nr. 466/2021 privind dezlipirea unui imobil proprietatea 

Statului Român - Str. Miron Costin, nr. 9, înscris în CF nr. 310038 Arad 
 – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 474 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

13 
Proiect de hotărâre nr. 467/2021 privind aprobarea documentației cadastrale de 
prima înscriere în domeniul public al Municipiului Arad a unui imobil situat în 

Zona Centrală pe malul Râului Mureș – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 475 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

14 
Proiect de hotărâre nr. 470/2021 privind reapartamentarea imobilului situat în 

Municipiul Arad, str. Vasile Milea, nr. 19 - înscris în CF nr. 300427 Arad  
– inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 476 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

15 
Proiect de hotărâre nr. 477/2021 privind abrogarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Arad nr. 362/2019 și modificarea suprafeței terenului situat în 
Municipiul Arad, Calea Aurel Vlaicu, nr. 274, înscris în CF nr. 321028 Arad  

– inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 477 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

16 
Proiect de hotărâre nr. 487/2021 privind aprobarea documentației tehnico-

economice și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „SF – 
Amenajare parcare str. Vârful cu Dor (adiacent parcului Reconcilierii Româno – 

Maghiare)” – inițiativa primarului 

Retras de pe ordinea de zi 

17 
Proiect de hotărâre nr. 488/2021 cu privire la aprobarea documentației tehnico-
economice și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție   SF 

„Instalarea unei unități de producere combinată de căldură și energie la  SC CET 
Hidrocarburi SA Arad”– inițiativa primarului 
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Dl. Bognar L: - Aş avea un amendament! 
Dl. Cheşa I: - Vă rog, domnule Bognar! 
Dl. Bognar L: - Este un amendament… 
Dl. Cheşa I: - La microfon! Mai aproape!  
Dl. Bognar L: - Scuze! Deci, amendamentul – „Valoarea indicatorilor – reducerea de 

pierderi, de energie la sursa de producere a energiei termice, prezentată conform 
Raportului serviciului de specialitate nr. 49.099 şi Anexa 2 a proiectului de hotărâre 
pentru aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-economici 
ai obiectivului de investiţii S.F. Instalarea unei unități de producere combinată de 
căldură și energie la  SC CET Hidrocarburi SA Arad se modifică şi va fi 9.259,1 
Mgw/oră”.  
Dl. Cheşa I: - Domnule Bognar, nu ne daţi şi nouă amendamentul? Că nu-l avem!  
Dl. Bognar L: - Da. Deci, este o corecţie!  
Dl. Cheşa I: - Bun. Mulţumim!  
Dl. Bognar L: - Suma  va fi 9.259,1 Mgw/oră. 

Dna Stepanescu L: - Este o îndreptare 
de eroare materială. În loc de 9.251 este 
9.259,1!  
Dl. primar: -Oameni buni, este vorba de 

o încercare de a depune la Ministerul 
Dezvoltării finanţarea europeană pe 
retehnologizare la CET-ul mic şi 
amendamentul şi proiectul, în mare! 
Dl. Cheşa I: - Da. Propun amendamentul 
la vot.  

Cine este pentru? 22 voturi pentru, 1 
consilier nu participă la vot (dl. Mariş)  

Dl. Cheşa I: - Supun la vot proiectul, în ansamblu. 
Cine este pentru? 22 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (dl. Mariş) 

 – 23 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 478 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

18 
Proiect de hotărâre nr. 489/2021 privind aprobarea documentației tehnico-
economice și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție  
 ”SF – Amenajare drum de acces zona industrială vest și iluminat publicʺ 

 - inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Aici, ca şi în comisie, aş dori să ridic problema, în comisia în care a fost 
şi domnul viceprimar Lazăr, dacă se poate face un amendament? Cu cine aş putea 
vorbi, de la Tehnic? Doamna Giurgiu, v-am rugat în comisie să facem un amendament 
la respectivul drum! La microfon, vă rog, doamna Giurgiu! Vă mulţumesc! Domnul 
viceprimar a fost de faţă, da? 
Dna Giurgiu L: - Terenul pe care aţi propus dumneavoastră să realizăm drumurile de 

acces în drumul propus, conform SF-ului, nu aparţin de municipiul Arad, deci nu 
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deţinem, deocamdată, proprietate pe acel drum. Noi putem doar să creăm accesul spre 
acele drumuri laterale, urmând ca 
proprietarii din zonă să realizeze 
ei lucrarea.  
Dl. Cheşa I: - Cum, adică? 

Adică, la un investitor îi asigurăm 
drum până în parcare şi la altul 
trecem pe lângă el şi ne putem 
înţepa doar la 1 metru de la 
drumul principal şi nu-l ajutăm? 
Este vorba de două entităţi. Am 
rugat-o pe doamna Giurgiu, ieri, 
în comisie, domnule primar, să 
facă cele necesare! 
Dl. primar: - Tehnic, acum, nu 

vreau să intru în detalii, noi nu putem vota ceva pe proprietatea altuia, putem să ne 
arătăm disponibilitatea ca, dacă ne va ceda proprietatea terenului, să facem şi acolo. 
Dar astăzi, în acest moment, nu vă poate supune cineva la vot că Primăria va executa 
un drum pe terenul altcuiva, poate doar să spună că doreşte să facă un drum acolo, cu 
condiţia să dorească şi cel care are proprietate pe teren. 
Dl. Cheşa I: - Bine. Ok. Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri 

prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 479 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Cheşa I: - Mulţumim!  
Dl. primar: - Mai fac o precizare, cumva, într-adevăr, se poate, noi ne-am gândit să-l 

depunem pe PNRR, dacă se vor da bani pentru execuţie de drumuri, ca să nu cheltuim 
din buget. Acolo municipiile nu se încadrează la foarte multe lucruri, că este vorba de 
gaz, nu-i cazul, analizăm dacă mai putem undeva, mai sunt drumuri! Şi ne-am gândit la 
drumul acesta, cât este el, că ajutăm zona industrială şi dacă vom putea cumva să 
prelungim un drum axial din zona industrială, care să iasă spre viitorul drum expres 
Arad - Oradea, la fel, când ne lămurim exact ce putem pe PNRR. Cam aşa ne – am 
gândit, pe drumuri, să depunem astea, din ce am vorbit cu doamna Portaru.  
Dl. Cheşa I: - Dar, vă rog, domnule primar, să aveţi în vedere că sunt doar doi metri de 

la drumul principal la drumul respectiv de care spun eu, care ar face legătura la 60 de 
autocare. Deci, vă rog să aveţi în vedere! Vă mulţumesc!  

19 
Proiect de hotărâre nr. 490/2021 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Arad nr. 474/2020 privind aprobarea constituirii unui parteneriat 
între Compania Națională de Administrare a Infrastructurii Rutiere S.A., 

Municipiul Oradea, Municipiul Arad, Județul Arad si Județul Bihor, în vederea 
implementării proiectului de infrastructură Drum expres Oradea - Arad și a 

Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 12/2021 privind aprobarea 
încheierii unui act adițional la Acordul de asociere încheiat între Municipiul 

Oradea, Municipiul Arad, Județul Arad si Județul Bihor, în vederea achiziționării 
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în comun a serviciilor de actualizare a Studiului de Fezabilitate al obiectivului de 
investiții Drum expres Oradea – Arad – inițiativa primarului 

 Dl. Cheşa I: - Sunt intervenţii? Nu sunt. Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 
23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 480 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim.  

20 
Proiect de hotărâre nr. 484/2021 pentru modificarea și completarea  

Hotărârii nr. 297/2015 a Consiliului Local al Municipiului Arad privind 
„Regulamentul de organizare și funcționare a serviciilor publice de salubrizare 

din Municipiul Arad”  – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Sunt intervenţii? Nu sunt. Supun la vot.  
Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 481 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim.  

21 
Proiect de hotărâre nr. 475/2021 privind mandatarea reprezentanților Consiliului 

Local al Municipiului Arad în Adunarea Generală a Acționarilor pentru 
desemnarea membrilor consiliului de administrație la SC Recons SA Arad – 

inițiativa primarului 

Vot secret 
Dl. Cheşa I: - Voi citi şi proiectul 22 pentru că este şi acolo vot secret. 

După prezentarea rezultatului votului secret, 
S-a adoptat Hotărârea nr. 482 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

22 
Proiect de hotărâre nr. 480/2021 privind mandatarea reprezentantului Unității 

Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad în Adunarea Generală a Acționarilor 
pentru desemnarea membrilor consiliului de administrație la SC CET 

Hidrocarburi SA Arad – inițiativa primarului 

Dl. primar: - Vezi că aici este şi amendament. Amendamentul trebuie să-l voteze şi 
după aceea dau buletinele de vot.  
Dl. Cheşa I: - Da. La punctul 22 este un amendament care nu se votează secret.  Îl 
susţine grupul USR, dar numai o persoană, nu toţi! Vă rog! Hotărâţi-vă!  
Dl. Stana F: - Ne-am hotărât!  
Dl. Cheşa I: - Domnul Stana spune „Codrin Vlad”, dl. Codrin spune „domnul Stana”! 
Daniela Săbău, te rog, citeşte amendamentul!  
Dl. Stana F: - Deci, la punctul 22, amendamentul propus este la articolul 1, care se 
modifică şi va avea următorul conţinut: „Prin derogare de la numărul de 7 membri, 
stabilit prin Hotărârea nr. 316/2021  a Consiliului Local al Municipiului Arad, se 
mandatează reprezentantul Unităţii Administrativ - Teritoriale Municipiul Arad în A.G.A. 
la SC CET Hidrocarburi Arad să numească 5 membri ai Consiliului de Administraţie 
începând cu data de 22 octombrie”. Practic, se reduce numărul de la 7 la 5 al 
membrilor Consiliului de Administraţie la CET Hidrocarburi. Mulţumesc frumos!  
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Dl. Cheşa I: - Supun al vot.  

Cine este pentru? 12 voturi pentru (dl. Cheşa, dl. Buruc, dna Aur, dl. Galea,  
dna Vornicu, dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău,  

dl. Vlad), 11 abţineri (dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Lazăr, dna Waas, dl. Korodi, dna Naaji, 
dl. Ilioni, dl. Mariş, dl. Barb, dl. Gaman, dl. Fordon) – 23 consilieri prezenţi.  

Dna Stepanescu L: - Rugăm distribuirea buletinelor de vot!  
După prezentarea rezultatului votului secret,  

S-a adoptat Hotărârea nr. 483 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Cheşa I: - Punctul 23  

23 
Proiect de hotărâre nr. 460/2021 privind aprobarea plății cotizației ce îi revine 

Municipiului Arad pentru anul 2021 în calitate de membru al Asociației 
Localităților și Zonelor Istorice și de Artă din România (ALZIAR)  

– inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru?  
16 voturi pentru, 7 abţineri (Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea,  

dna Săbău, dl. Vlad C) – 23 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 484 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dna Săbău D: - Avem „abţinere”! 
Dna Stepanescu L: - Tot grupul U.S.R. se abţine? Bine! 

24 
Proiect de hotărâre nr. 461/2021 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei 

ședinței publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 31 
august 2021 – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. 

Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 485 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

25 
Proiect de hotărâre nr. 462/2021 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei 

ședinței publice ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 31 august 
2021 – inițiativa primarului 

Dl. Cheşa I: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 486 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

26 
Proiect de hotărâre nr. 408/2021 privind modificarea  

Proiectului nr. 368/16.07.2021 – iniţiativa grupului de consilieri PSD 

Dl. Cheşa I: - Se modifică Anexa nr. 1, punctul 3 din cadrul Proiectului de hotărâre nr. 

368 din 16.07.2021, care face parte integrantă din prezenta hotărâre, după cum 
urmează: „Se numerotează primul paragraf cu litera „A”, se adaugă paragraful 2, 
numerotat cu litera „B” cu următorul conţinut: „Este interzisă desfăşurarea oricărui alt 
tip de activităţi, altele decât cele prevăzute la punctul „A” sau subînchirierea cu scopul 
desfăşurării de activităţi economice în spaţiul pus la dispoziţie cu titlul gratuit”. Va rog, 
linişte puţin! Supun la vot.  
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Cine este pentru? 12 voturi pentru (dl. Cheşa, dl. Buruc, dna Aur, dl. Galea,  
dna Vornicu, dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău,  

dl. Vlad), 11 abţineri (dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Lazăr, dna Waas, dl. Korodi, dna Naaji, 
dl. Ilioni, dl. Mariş, dl. Barb, dl. Gaman, dl. Fordon) – 23 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 487 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

27 
Informări privind activitatea operatorilor economici de sub autoritatea Consiliului 
Local al Municipiului Arad pentru luna septembrie 2021 şi principalele activități 

programate pentru luna octombrie 2021 

n.n. S-a luat la cunoştinţă.  

28 
Notificări diverse, corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad 

Dna Stepanescu L a notificat cu privire la concediul de odihnă al domnului primar.  

29 
Interpelări, întrebări, petiții, declarații politice şi alte probleme supuse atenţiei 

Consiliului Local al Municipiului Arad 

n.n. Procedura  votului secret este în desfășurare! 
Dna Stepanescu L: - Rugăm consilierii să depună buletinele în urnă!   
Dl. primar: - Până se epuizează cele două puncte, fiind şedinţă ordinară, conform 
Regulamentului, dacă sunt întrebări, interpelări, aş ruga frumos să câştigăm timp, dacă 
sunteţi de acord? Mai întreb încă o dată – mai este cineva care are buletine de vot? A 
votat toată lumea? Se pare că da. Deci, trecem la Interpelări, întrebări...Vă rog, 
domnule Curcanu! 
Dl. Curcanu D: - Vă mulţumesc, domnule primar!   
Dl. Cheşa I: - Preiau eu, domnule primar! Mulţumesc! Te rog! 

1. 
Dl. Curcanu D: - Mulţumesc mult. În ultima şedinţă am întrebat legat de P.U.Z. - ul de 
pe strada Măcieşului, care a trecut la vot în luna aprilie şi nici până în ziua de astăzi n-
am primit răspuns la acea interpelare şi adresez din nou acele întrebări – de ce toţi 
semnatarii plângerii legate de P.U.Z.-ul de pe strada Măcieşului din Aradul - Nou nu au 
primit nici până acum, din luna mai, răspuns la plângerea lor, adresată Consiliului Local 
şi de ce nici până în ziua de azi nu a intrat pe ordinea de zi plângerea adresată de 
către acei oameni? 

2. 

A doua întrebare este legată de stadionul UTA – din păcate, la ultimul meci, gazonul s-
a prezentat din nou într-o stare destul de proastă, acest fapt a fost semnalat chiar şi de 
către antrenorul echipei UTA, cât şi de către antrenorul echipei adverse şi dacă ar 
putea cineva de la Recons să ne răspundă care este cauza pentru acest lucru?  

3 
Am menţionat faptul că echipa UTA n-a mai avut un meci de aproximativ 11 zile înainte 
pe acel stadion şi în mod normal, gazonul ar fi trebuit să se prezinte într-o stare cât de 
decât bună. Vă mulţumesc!   
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Dna Stepanescu L: - La prima întrebare a domnului consilier,  s-au făcut verificări, s-a 

răspuns de către instituţia noastră reclamanţilor, iar structura arhitectului-şef a pregătit 
un proiect de hotărâre, care urmează a fi înscris pe următoarea şedinţă a Consiliului 
Local.  
Dl. Curcanu D: - Aseară am întrebat acei oameni dacă au primit răspunsul, au spus că 

nu au primit nici până aseară răspuns. Atât am avut de spus!  
Dl. Cheşa I: - Sandra, ne ajuţi, te rog? Au primit răspunsul? Da sau nu? Sau îl vor 

primi?  
Dna Dinulescu S: - S-a trimis prin e-mail cabinetului de avocat, care are împuternicire 

avocaţială şi care a solicitat ca această corespondenţă să fie trimisă pe e-mail, pe acea 
adresă. Avem e-mail-ul şi confirmarea! 
Dl. Cheşa I: - Bun. Domnule consilier, eu o cred pe Sandra, verificăm şi la următoarea 
şedinţă vedem! Te rog, Cristi Galea! Poftim? 
Dl. Galea C: - Mai era o întrebare… 
Dl. Curcanu D: - Mai era o întrebare, legat de Stadionul UTA, un răspuns de la 

Recons, vă rugăm!  
Dl. primar: - Cred că nu vrea doamna Lilioara să vă răspundă şi dat fiindcă nu este 

Recons-ul aici, o să vă dăm în scris.  
Dl. Curcanu D: - Bun. Sper să primesc în scris, să nu se întâmple la fel ca şi la P.U.Z. 

- ul cu Măcieşului, în care nu am primit răspuns nici până în ziua de astăzi. Mulţumesc! 
Dl. primar: - Am spus că vă dăm în scris, n-am spus până când! 
Dl. Curcanu D: - Este interpelare şi trebuie să primesc răspuns în 10 zile sau 30 de 

zile, maxim.  
Dl. primar: - La Legea 544! 
Dl. Cheşa I: - Cristi, te rog!  

4. 
Dl. Galea C: - Bună! Am fost foarte 

încântat şi surprins plăcut să văd că 
Guvernul a trimis către Arad acei 2% 
pentru instituţiile de cultură, Filarmonică şi 
Teatru, peste două milioane pentru fiecare 
instituţie. Personal, aş fi vrut să vedem şi 
am văzut că domnul Orban este aici, în 
sală, dacă există o viziune, un plan, legat 

de aceşti bani (2 milioane de lei) pentru că, din câte ştiu, acoperă mai mult decât 
salariile actuale, sau eu ştiu poate ne spuneţi dumneavoastră, domnule primar! 
Dl. primar: - Da! Am întrebat şi eu chiar zilele astea, s-a aşteptat să apară în monitorul 

oficial. Ei vor trebui să fie prinşi ca şi alţi bani ce se primesc într-o rectificare de buget, 
mi-a spus doamna director economic că se acoperă partea de salarizare sau alte 
obligaţii aferente salarizării, ceea ce rămâne, rămâne pentru cultură, în funcţie de ce va 
permite pandemia, dacă pot să desfăşoare activităţi pe care dânşii le propun în 
domeniul acesta, se finanţează de acolo. 
Dl. Galea C: - Ne-am bucura să vedem un plan pentru această sumă – ce se doreşte a 

se face cu ei! Bine? Cât de urgent se poate! Mulţumesc!  
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Dl. primar: - O să-l facă cei de acolo, dar există semnul de întrebare dacă se vor putea 

ţine unele activităţi sau nu!  
Dl. Galea C: - Mulţumesc!  
Dl. primar: - Este din acel aşa - zis 2%, Aradul dacă rămânea cu procentele la locul 
lor, lua mai mult decât cele două milioane. Două milioane nu sunt 2%, sunt 1%. 
Dna Săbău D: - O intervenţie,  se poate, domnule preşedinte? 
Dl. Cheşa I: - Colegul dumneavoastră, Stana, s-a înscris înainte, îmi pare rău! Te rog, 

Florin! 
5. 

Dl. Stana F: - Da. Revin, din păcate, cred că este pentru a treia oară când încerc să 
primesc şi cer în şedinţa de consiliu local răspuns la o adresă, transmisă în februarie 
cu privire la zonarea şi includerea în anumite categorii, în categoriile de impozitare 
pentru aproximativ 20 de imobile din municipiul Arad. Este o problemă pe care am 
ridicat-o din luna februarie, oamenii aceia cer să li se soluţioneze păsul de mai mulţi 
ani. Cred că este a treia şedinţă la rând, la care întreb ce s-a făcut cu acea solicitare, 
dacă s-a rezolvat, dacă nu ?  
Dl. Cheşa I: - Care solicitare? 
Dl. Stana F: - Ce puteţi să-mi spuneţi? Pentru că încep să-mi pun… 
Dl. Cheşa I: - Care solicitare, domnule Stana?! 
Dl. Stana F: -A fost depus un document în luna februarie, prin care ceream ca 
administraţia locală să..  
Dl. Cheşa I: - Vorbiţi acelaşi subiect cu colegul dumneavoastră?  
Dl. Stana F: - Nu. Nu. Este vorba de câţiva… 
Dl. Cheşa I: - Dar eu niciodată nu vă înţeleg, niciodată nu vă înţeleg ce vorbiţi! Serios! 
Cu tot respectul! Fiţi mai clar! 
Dl. Stana I: - O să vă explic mai pe larg!  
Dl. Cheşa I: - Te rog! 
Dl. Stana F: - Anumiţi cetăţeni din municipiul Arad consideră că având în vedere 
condiţiile fizice de la locul unde ei îşi au domiciliul, nu satisfac cerinţele pentru ca acea 
locuinţă, acel imobil, să fie încadrat în clasa de impozitare în care este încadrat, au 
cerut ca să se reîncadreze corespunzător situaţiei de la faţa locului. Sunt zone în care 
lipseşte canalizarea, lipseşte iluminatul public, lipseşte drumul pietruit sau asfaltat. Şi 
au fost mai multe cereri, dintre care am considerat, aproximativ 20, că sunt întemeiate 
şi le-am transmis mai departe, cu solicitarea să mi se răspundă dacă oamenii respectivi 
au sau nu au dreptate, iar dacă au dreptate, să fie reîncadraţi corespunzător, astfel 
încât să nu plătească un impozit mai mare decât ar datora ei conform cu condiţiile în 
care locuiesc. Şi din luna februarie credeam că ar fi cazul să primim un răspuns, de 
fapt nu eu, personal, ci respectivii cetăţeni. Nu cred că un departament din Primăria 
Arad are nevoie de 7 luni sau 8 luni ca să rezolve o solicitare simplă.  
Dl. primar: - Eu fac doar o precizare: pe subiectul zonare, mă rog, unii oameni 
consideră că, mă rog, plătesc impozit prea mare, invocând diferite motive. Ca un 
istoric, aşa, să ştiţi că, în astfel de situaţii, de obicei, s-a ajuns la instanţe, pentru că 
este foarte greu să decidă cineva dintr-un birou, după ce se pune o matriţă, un pat al lui 
Procust. Niciodată, nimic nu este perfect! Istoric vorbind, dintre toate procesele, cred că 
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Primăria a pierdut unul singur până acum, pe zonare şi pe stabilirea impozitului acolo. 
De aceea, aş rămâne pe acelaşi principiu. Cine este nemulţumit contestă, merge în 
instanţă şi dacă i se dă dreptate, fiind vorba de bani, de bani publici, de impozit, îi 
primeşte înapoi sau nu-i mai plăteşte şi se închide subiectul. Că aşa este foarte uşor, 
în postură de oameni politici, fiecare se plânge şi normal că tendinţa este să-i dai 
omului şi, dacă aplicăm la toţi aşa, închidem bugetul.  
Dl. Stana F: - Oamenii respectivi nu s-au plâns de suma pe care ei o plătesc, ei s-au 

plâns că plătesc impozit conform unei zone care ar trebui, cum este Ana Ipătescu, care 
ar trebui să aibă canalizare, omul respectiv şi-a dorit să aibă canalizare pe stradă şi să 
plătească exact acelaşi impozit pe care îl plăteşte orice arădean cu canalizare. Din 
păcate, el nu are canalizare, iar răspunsul Primăriei către el a fost: „ai canalizare pe 
stradă! „Omul respectiv a mers la Regia Apă - Canal şi a solicitat să fie branşat! A 
primit un răspuns în scris, în care i s-a comunicat: „ nu ai canalizare pe stradă, nu te 
putem branşa”. Ce facem? Îi trimitem în instanţă? Chiar nu putem să rezolvăm!? Adică, 
nu cred că pentru 20 de persoane şi, posibil, împreună cu cei 20, să fie vecini de-ai lor 
în aceeaşi situaţie, să fie 100, 200 de arădeni. Acum diferenţele de la o zonă la alta nu 
sunt atât de mari, nu pierdem un car de bani, este vorba de un principiu de a fi corecţi 
faţă de cetăţeni, mai ales că, repet,  nu sunt sume aşa de mari! Mulţumesc!  
Dl. Cheşa I: - Mai doreşte cineva?  
Dna Săbău D: - Eu aş dori, dacă-mi permiteţi? 
Dl. Cheşa I: - Da, Daniela, scuze! 

6. 
Dna Săbău D: - O întrebare pentru executivul Primăriei, aş vrea să ştiu dacă se poate 

avansa o dată până la care se poate găsi pe site-ul Primăriei întregul Regulament 
Local de Urbanism. 
Dna Stepanescu L: -Noi 
am luat act de solicitarea 
comisiei de specialitate, se 
lucrează deja la scanarea 
documentelor, care nu 
erau în format electronic, 
fiind foarte vechi, şi echipa 
care se ocupă a înaintat şi 
în curând va fi finalizată 
activitatea de scanare şi 
veţi regăsi pe site 
documentaţia. 
Dna Săbău D: - O dată, 
putem ? 

Dna Stepanescu L: - Nu i-am întrebat pe colegi, dar cred că într-o perioadă mai scurtă 
de două săptămâni. 
Dna Săbău D: - Mulţumesc!  
Dl. Vlad C: - Nu se poate şedinţă în care să nu vorbesc eu. Gata! Le-am spus! Sunt 

înregistrate pe stenogramă! 
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Dl. Cheşa I: - Doamna Lilioara vrea să ne spună două cuvinte! 
Dl. primar: - Da. Şi domnul Siegfried a lipsit azi la apel, ca să fie echipa completă. 
Dl. Vlad C: - Nu vă onorăm întotdeauna cu fiecare prezenţă!  
Dl. Cheşa I: - Da. Şi domnul senator!  
Dna Stepanescu L: - Doream doar să notific, potrivit Ordonanţei Guvernului nr. 80 din 

2003, faptul că domnul primar a efectuat 4 zile de concediu, la sfârşitul lunii 
septembrie, corespunzătoare concediului restant şi reportat pentru anul 2020. 
Mulţumesc!  
Dl. Cheşa I: - Din 2020 mai aveţi?!  
Dl. primar: - Am fost la congres, ca să ştiţi!  
Dl. Cheşa I: - Doamna Waas! 
Dna Waas L: - Cred că suntem pe finalul şedinţei  şi cu această ocazie aş dori să-i 
urez un sincer şi călduros „La Mulţi Ani” doamnei secretar Lilioara Stepanescu! A fost 
ziua dânsei, ieri, să-i mulţumim pentru toată activitatea şi munca pe care o depune! 
(n.n. sala aplaudă).  
Dna Stepanescu L: - Vă mulţumesc. Sunt onorată de gestul dumneavoastră!  
(n.n. se revine la punctul 28) 

28 
Notificări diverse, corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad 

Dl. Cheşa I: - Domnule Bognar, ne spuneţi unde aţi fost plecat? Domnule Bognar, ne 

spuneţi unde aţi avut delegaţie? 
Dl. Bognar L: - Da!  
Dl. Cheşa I: -  Vă rog! 
Dl. primar: - Deci, pentru doamna Lilioara, dat fiind pandemia, îmbrăţişările, ca şi zilele 

de concediu, vor fi, sperăm noi, anul viitor şi o să spuneţi: „pentru anul 2019, 2020, 
2021”, toate odată!  
Dl. Bognar L: - Da, domnule preşedinte, am participat, la invitaţia Oraşului Pecs, 
împreună cu domnul Boca, Administratorul Municipiului Arad, într-o delegaţie, care… 
Dl. Cheşa I: - Aţi gustat gulaşul? A fost în regulă gulaşul?  
Dl. Bognar L: - A fost în regulă, legătura care a început, avem o înfrăţire, practic, un 

parteneriat din anul 2003, semnat atunci de către fostul, regretatul primar Dorel Popa. 
După aceea, în 2008, am ridicat la nivel de legătură de oraş înfrăţit şi este o relaţie din 
care am putut să învăţăm foarte mult, reciproc, dar în primul rând faptul că oraşul Pecs, 
domnule preşedinte, dacă m-aţi întrebat, eu vă spun, dacă sunteţi atent, în 2010, a fost 
Capitală Culturală Europeană şi… 
Dl. Cheşa I: - Da, dar eu aş fi vrut să mă invitaţi şi  pe mine!  
Dl. Bognar L: - Eu sper că după pandemie, această… 
Dl. Cheşa I: - Domnul Boca trebuia să intre la regim! Eu am 82! 
Dl. Bognar L: - Această legătură se va menţine! Şi vă rog, chiar cu plăcere, ca să vă… 
Dl. Vlad C: - Domnule Cheşa, nu ştiaţi să vorbiţi limba!  
Dl. Cheşa I: - Mai doreşte cineva? Că tot numără colegii noştri şi nu le ies! E ok? 
Domnule senator, ne spuneţi două cuvinte? Intraţi la guvernare, nu intraţi? Vă rog! 
Chiar vă invit la microfon! Vorbesc foarte serios!  
Dl. Vlad S: - Cred că eu trebuia să pun întrebarea aceasta, dar….   
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Dl. Cheşa I: - Nu. Aici eu pun întrebările! Eu am fost ales. Dumneavoastră nu aţi fost 

ales aici! 
Dl. Vlad S: - Ok! Şi răspund cu o întrebare! 
Dl. Cheşa I: - Dacă vrei să ne tragem de şireturi, eu sunt preşedinte de şedinţă!   
Dl. Vlad S: - Nu ne tragem de şireturi!  
Dl. Cheşa I: - Te rog!  
Dl. Vlad S: - Respect poziţia ta..,  
Dl. Cheşa I: - Eu ți-am şi dat cuvântul… 
Dl. Vlad S: - Te-am şi felicitat pentru poziţia ta… 
Dl. Cheşa I: - Ascultă-mă, ”Covrig”, eu ţi-am dat cuvântul cu respect, mă iei la mişto, 
nu ţine! Te rog eu, o problemă, spune-ne două cuvinte – ce proiecte, domnule senator, 
staţi puţin, ce proiecte aduceţi dumneavoastră pentru Arad? 
Dl. Vlad S: - Aşa întrebare, aşa răspuns! 
Dl. Cheşa I: - Vă rog frumos, ce proiecte  implementaţi dumneavoastră pentru Arad? 
Cu ce ajutaţi dumneavoastră municipalitatea?  
Dl. Vlad S: - Cu ce?  
Dl. Cheşa I: - Nu „ce”! Răspundeţi la o întrebare simplă, domnule senator! 
Dl. Vlad S: - Cu ce proiecte ajut eu municipalitatea?  
Dl. Ilioni F: - Domnule preşedinte, nu face parte din şedinţa de consiliu! 
Dl. primar: - Dragi colegi, haideţi să păstrăm, totuşi, solemnitatea unei şedinţe! 
Dl. Cheşa I: - Să ne spună! 
Dl. Vlad S: - Nu-ţi înţeleg atitudinea!  
Dl. primar: - Vă rog! Mai avem două puncte pe ordinea de zi. Propun să epuizăm cele 

două puncte de pe ordinea de zi şi apoi cine doreşte, să rămână la un dialog al surzilor, 
până înţelege unul pe celălalt! Vă mulţumesc frumos!  
Dl. Bognar L: - Dacă-mi permiteţi, totuşi, am cerut cuvântul! Aş dori să le atrag atenţia 
colegilor şi tuturor celor care am fost în Revoluţia din anul 1989, noi am ieşit ca să 
schimbăm ceva în ţara asta şi în Arad! În primul rând, am dori responsabilitate, atenţie 
şi, în primul rând, să fim în serviciul cetăţenilor. Deci, noi suntem aici în speranţa de a 
ajuta arădenii, de a veni responsabil la şedinţe şi a menţine un dialog serios pe 
problemele municipiului. Şi de aceea, chiar în această situaţie de pandemie, poate ar fi 
bine să îndemnăm locuitorii să fie atenţi la sănătate şi la respect reciproc. Dacă este 
posibil, chiar certificatul verde să fie valabil la aceste şedinţe. Mulţumesc!  
Dl. Cheşa I: - Mulţumim. Doamna Vornicu! 

Rezultatul votului secret. 

21 
Proiect de hotărâre nr. 475/2021 privind mandatarea reprezentanților Consiliului 

Local al Municipiului Arad în Adunarea Generală a Acționarilor pentru 
desemnarea membrilor consiliului de administrație la SC Recons SA Arad – 

inițiativa primarului 

Dna Vornicu D: -  La punctul 21. Astăzi, 21 octombrie 2021, în cadrul şedinţei ordinare 
a Consiliului Local Arad, Comisia de validare, în conformitate cu prevederile 
Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului Local, a exercitat sub 
responsabilitatea sa operaţiunile privind votul secret desfăşurat cu privire la 
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mandatarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Arad în Adunarea 
Generală a Acționarilor pentru desemnarea membrilor consiliului de administrație la SC 
Recons SA Arad. Comisia a consemnat următoarele rezultate: consilieri prezenţi la 
şedinţă – 23, buletine de vot distribuite – 23. S-au înregistrat: domnul Miclea Adrian a 
obţinut 12 voturi pentru, domnul Vasii Vasile – 11 voturi pentru,  Hristov Constantin - 12 
voturi pentru, Ignat Ioan – 12 voturi pentru, dl. Derzsi Csaba Tibor  – 12 voturi pentru, 
dl. Vîlcea Dănuţ Adrian  – 12 voturi pentru, Simo Andrei Marius – 11 voturi pentru. Din 
cei 7 reprezentanţi doar 5 au obţinut majoritatea necesară de voturi.  
Dna Stepanescu L: - Se ia act de rezultatul votului secret. Se votează deschis un 

singur articol, cel privind „Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire de către 
reprezentantul Unităţii Administrativ Teritoriale, Municipiul Arad în Adunarea Generală 
a Acţionarilor la SC Recons SA  şi se comunică prin grija Serviciului Administraţie 
Publică Locală celor interesaţi”. Această prevedere se supune votului deschis!  
Dl. Cheşa I: - Supun la vot. 
Dl. Cheşa I: - Vă rog, doamna Vornicu! 
Dl. Vlad C: - Care a fost prevederea? Că nu am înţeles! 
Dna Stepanescu L: - Deci, votul secret nu se mai supune la vot deschis, ci doar 

prevederile care nu conţin vot secret – 
„Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire…”. 
Atât!  
Dl. Cheşa I: - Zi, domnule Vlad! 
Dl. Vlad C: - Deci, acum votăm hotărârea?  
Dl. Cheşa I: - Doamna Lilioara, ajutaţi-ne!  
Dna Stepanescu L: - Hotărârile, unele sau 
majoritatea hotărârilor, au incluse prevederi 
care se supun votului secret, cele privitoare la 
persoane şi supunem la vot, prin vot deschis, 
prevederile care nu conţin nume şi referiri la 
persoane. Şi a fost supus la vot deschis articolul 
final, formal, cu „Prezenta hotărâre se duce la 
îndeplinire de către reprezentantul în Adunarea 
Generală a Acţionarilor la SC Recons SA. 
Dl. Buruc C: - Şi dacă votăm „Nu” la acest 

punct, ce se întâmplă? Nu mai aducem la 
cunoştinţă la Recons sau?  
Dl. primar: - Păi, pare o absurditate, nu vă 
supăraţi! Ori este vot secret şi s-a votat ori nu s-
a votat! Cum? Suntem de „cascadorii râsului”! 
Sau nu se mai respectă votul secret, după 
aceea!  
Dna Stepanescu L: - Ba nu! Votul secret este 

cel prezentat!  
Dl. primar: - Păi, doamna Lilioara, puneţi, eu revin la ce tot spun – sunt inginer, mi-e 

foarte greu să înţeleg logica juriştilor! Aţi supus la vot secret să fie nişte oameni, nu ştiu 
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unde, acum ce mai supuneţi la vot? Că cel căruia nu-i convine, n-o să voteze, vă spun 
de acum! Că nu-s de două zile prin sala asta! Şi dumneavoastră, ca jurist, veţi avea 
după aceea o dilemă! Ce faceţi cu votul secret?  
Dna Stepanescu L: - Votul secret a rămas valabil astfel cum l-a formulat şi prezentat 
doamna preşedinte a comisiei! 
Dl. Cheşa I: - Doamna Vornicu, vă rog! Următorul punct!  
Rezultat vot secret pct. 22  

22 
Proiect de hotărâre nr. 480/2021 privind mandatarea reprezentantului Unității 

Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad în Adunarea Generală a Acționarilor 
pentru desemnarea membrilor consiliului de administrație la SC CET 

Hidrocarburi SA Arad – inițiativa primarului 

Dna Vornicu D: - La punctul 22 – Astăzi, 21octombrie 2021, în cadrul şedinţei ordinare 
a Consiliului Local Arad, Comisia de validare, în conformitate cu prevederile 
Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului Local, a exercitat sub 
responsabilitatea sa operaţiunile privind votul secret desfăşurat cu privire la 
mandatarea reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Municipiul Arad în 
Adunarea Generală a Acționarilor pentru desemnarea membrilor consiliului de 
administrație la SC CET Hidrocarburi SA. Consilieri prezenţi la şedinţă – 23, buletine 
de vot distribuite – 22, un consilier nu a putut să participe la vot. „Se mandatează 
reprezentantul Unității Administrativ - Teritoriale Municipiul Arad în Adunarea Generală 
a Acționarilor de la SC CET Hidrocarburi SA Arad să numească cei 7 membri în 
Consiliul de Administraţie, începând cu data de 22 octombrie 2021…”, 5 acum, doar că 
avem 7 propuşi, „…pentru un mandat de patru ani, în componența stabilită în cuprinsul 
raportului privind numirile finale, înregistrat sub numărul 77893/2021, anexă, care face 
parte integrantă din prezenta hotărâre, după cum urmează: domnul Neamţiu Corneliu 
Paul a obţinut 21 de voturi pentru, domnul Niţu Adrian Henorel – 2 voturi pentru, dna 
Tabuia Roxana Adriana – 21 voturi pentru, dna Chirilov Adriana – 12 voturi pentru, dna 
Gali Izabela – 21 voturi pentru, dl. Cazacu Nicu Lucian – 11 voturi pentru, dna 
Condurache Gina Nicoleta – 21 voturi pentru”. Cinci!  
Dna Stepanescu L: - Cu precizarea că „Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire de 
către reprezentantul în Adunarea Generală a Acţionarilor”. 
Dl. Vlad C: - Şi nu trebuie votată hotărârea, în sine?   
Dl. Cheşa I: - Nu trebuie votată hotărârea, în sine! Declar şedinţa închisă. Mulţumesc. 

Vă dorim o după-masă plăcută. Mulţumesc!  
Dl. primar: - Organizatoric, dacă-mi permiteţi, funcţie de ce ne va permite doamna 

Grozavu de la buget şi unde mai trebuie ceva rectificări bugetare, posibil pe a doua 
parte a săptămânii viitoare, şedinţă. Mulţumim frumos! 
(n.n. şedinţa s-a încheiat la ora 16,00) 
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